
IEDEREEN TELT MEE
Alle Culemborgers horen 
erbij, samen zijn wij de stad. 
Het maakt niet uit in welk 
land je geboren bent en op 
wie je valt.

GroenLinks wil mensen 
met schulden helpen.

Het is belangrijk dat mensen 
in een rolstoel overal naar 
toe kunnen. De stad wordt 
daarom toegankelijk 
gemaakt.

We gaan nog beter luisteren 
naar jongeren. Hun ideeën 
worden serieus genomen.

In Culemborg is veel kunst 
en cultuur. We vinden dit 
belangrijk en willen het 
theater en de bibliotheek 
behouden.

SOCIALE STAD
GroenLinks vindt het belang-
rijk dat we voor elkaar zorgen 
en op elkaar letten. Dat 
betekent dat we een sociale 
stad willen zijn.

Er zijn te weinig huizen in 
Culemborg. GroenLinks wil 
meer betaalbare huizen 
bouwen. Bijvoorbeeld bij 
het station.

Iedereen krijgt de zorg of hulp 
die nodig is. De gemeente 
gaat proberen de regels te 
verminderen.

Culemborg staat open voor 
vluchtelingen. We helpen 
deze mensen om een goede 
start te maken, met taalles, 
werk en contact

Sporten en bewegen is 
belangrijk. Mensen met 
weinig geld kunnen óók bij 
een sportclub gaan.
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WAT WIL GROENLINKS
CULEMBORG?



EEN GROENE EN GEZONDE OMGEVING
Het klimaat verandert en 
GroenLinks wil daar wat aan 
doen. We kiezen voor een 
groene en schone stad, met 
energie uit zon en wind.

GroenLinks wil minder auto’s 
in de binnenstad. Winkels 
krijgen hun voorraad met 
elektrische busjes. En de 
binnenstad wordt groener, 
met meer planten en bomen.

Fietsen is gezond en goed 
voor het milieu. GroenLinks 
wil graag meer en betere 
fietspaden en een goede 
fietsroute van het oosten naar 
het westen van Culemborg.

Als we huizen beter isoleren, 
bespaart dit energie. Zo 
zijn er meer manieren om 
je huis duurzaam te maken. 
GroenLinks wil inwoners 
hierbij helpen.

We kopen met elkaar veel 
spullen. GroenLinks wil graag 
dat we meer hergebruiken. 
We steunen ondernemers die 
dit goed doen.

GroenLinks vindt het belangrijk om goed samen te werken met 
de inwoners van Culemborg en met de andere politieke partijen. 
We willen graag dat mensen meedenken over hun eigen stad. 

Ook zijn we eerlijk en oprecht en natuurlijk enthousiast!

VIND JIJ DIT OOK BELANGRIJK 
VOOR CULEMBORG? 

STEM DAN 
16 MAART OP 
GROENLINKS! 

CULEMBORG.GROENLINKS.NL


